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Zarząd Powiatu  

Stalowowolskiego 

OZK.0022.31.1.2024.JG/4 

 

                                                                             Protokół Nr 14/2024 

z posiedzenia Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 25 lipca 2024 r. 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 9:02, zakończenie o godz. 09:55 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Wicestarosta Stalowowolski – Stanisław Sobieraj 

 Członkowie Zarządu: Aldona Bilska - Kokosińska, Zofia Ciesielska – Grella, Grzegorz Idec 

 

W posiedzeniu nie uczestniczył Starosta Stalowowolski  – Janusz Zarzeczny  

 

Osoby z głosem doradczym: 

 Ryszard Andres – Przewodniczący Rady Powiatu Stalowowolskiego 

 Elżbieta Kulpa – Skarbnik Powiatu Stalowowolskiego 

 Tomasz Wosk – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi  

Osoby zaproszone: 

 Aleksandra Stróż – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu  

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem pomieszczenia 

gospodarczego w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli. 

4. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem pomieszczenia 

w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli. 

5. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na remont pokrycia dachowego  

w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli. 

6. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie kabla 

światłowodowego do budynku Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli. 

7. Opinia dotycząca sprzedaży ogrodzenia pochodzącego z rozbiórki przy drodze relacji 

Modliborzyce – Rzeczyca Długa. 

8. Wniosek Ochotniczej Straży Pożarnej w Gwoźdźcu w sprawie dofinansowania  

XV Powiatowego Strażackiego Turnieju Siatkówki Plażowej w Gwoźdźcu. 

9. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2024 rok. 

10. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2024 rok. 

11. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Stalowowolskiego  na lata 2024 – 2039. 
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12. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie zaciągnięcia kredytu  długoterminowego. 

13. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego dotyczącej zabezpieczenia środków finansowych dla Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego  

w Stalowej Woli na rok 2025. 

14. Informacja Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego 

Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli dotycząca spłaty kredytów, poręczonych przez 

Powiat Stalowowolski. 

15. Przedstawienie dokumentacji finansowej Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej  

w Stalowej Woli S.A. 

16. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego o zwołanie V Nadzwyczajnej 

Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego planowanej na dzień 31 lipca 2024 r.  

       17. Wolne wnioski. 

       18. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

         Wicestarosta Stalowowolski Stanisław Sobieraj otworzył 14. posiedzenie Zarządu Powiatu. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Wicestarosta Stalowowolski Stanisław Sobieraj wystąpił o zmianę porządku obrad poprzez 

zmianę nazwy punktu nr 5 w porządku obrad z „Uchwała Zarządu Powiatu  

w sprawie wyrażenia zgody na remont pokrycia dachowego w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej 

Woli” na ”Informacja Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na remont pokrycia dachowego  

w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli”. 

Wicestarosta Stalowowolski Stanisław Sobieraj wyjaśnił, że ze względu na to, że podjęto decyzję 

aby zadanie remontowe zostało wykonane przez Starostwo Powiatowe w Stalowej Woli zbędne jest 

podjęcie uchwały.  

Wicestarosta Stalowowolski Stanisław Sobieraj zarządził głosowanie za zmianą nazwy punku  

z „Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na remont pokrycia dachowego w I Liceum 

Ogólnokształcącym w Stalowej Woli” na ” Informacja Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

remont pokrycia dachowego w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli”: głosy: za – 4, przeciw – 

0, wstrzymujących się  - 0.  

Wicestarosta Stalowowolski Stanisław Sobieraj zarządził głosowanie za przyjęciem porządku 

obrad wraz ze zmianą. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Porządek został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem pomieszczenia 

gospodarczego w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli. 

Projekt uchwały omówiła Aleksandra Stróż Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu 

informując, że Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego w Stalowej Woli zwrócił się z wnioskiem do 

Zarządu Powiatu o wyrażenie zgody na oddanie w najem pomieszczenia gospodarczego (garaż - bez 

wody i ogrzewania) w I Liceum Ogólnokształcącym, ul. Staszica 5, 37-450 Stalowa Wola jednemu  

z mieszkańców Stalowej Woli na okres od 1 września 2024 r. do 31 sierpnia 2025 r. na potrzeby własne. 

Garaż wynajmowany jest od 2005 r. i jest zbędny na potrzeby szkoły. Odpłatność w wysokości 50,00 zł 

netto (61,50 zł brutto) miesięcznie. Ponieważ jest to kolejna umowa najmu dla tego samego podmiotu, 

wymagana jest zgoda Zarządu Powiatu wyrażona w formie Uchwały. Naczelnik Aleksandra Stróż dodała, 

że Wydział Inwestycji i Mienia Powiatu pozytywnie opiniuje wniosek Dyrektora. 
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 Wicestarosta Stalowowolski Stanisław Sobieraj zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby 

zadać pytania? Żadne pytania nie zostały zadane. Wicestarosta Stalowowolski zarządził głosowanie za 

przyjęciem uchwały. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 14/66/2024 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

pomieszczenia gospodarczego w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli. 

 

Ad. 4. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem pomieszczenia 

w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli. 

 Projekt uchwały omówiła Aleksandra Stróż Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu 

informując, że Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego w Stalowej Woli zwrócił się z wnioskiem do 

Zarządu Powiatu o wyrażenie zgody na oddanie w najem pomieszczenia w I Liceum Ogólnokształcącym, 

ul. Staszica 5, 37-450 Stalowa Wola dla Fundacji Uniwersyteckiej, ul. Ofiar Katynia 8, 37-450 Stalowa 

Wola na okres od 1 września 2024 r. do 31 sierpnia 2025 r. w celu prowadzenia sklepiku szkolnego. 

Odpłatność za cały okres wyniesie 3 050,00 zł netto + koszty mediów wg zużycia. Ponieważ jest to 

kolejna umowa najmu dla tego samego podmiotu, wymagana jest zgoda Zarządu Powiatu wyrażona  

w formie Uchwały. Naczelnik Aleksandra Stróż dodała, że Wydział Inwestycji i Mienia Powiatu 

pozytywnie opiniuje wniosek Dyrektora. 

 Wicestarosta Stalowowolski Stanisław Sobieraj zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby 

zadać pytania? Żadne pytania nie zostały zadane. Wicestarosta Stalowowolski zarządził głosowanie za 

przyjęciem uchwały. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 14/67/2024 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

pomieszczenia w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli. 

 

Ad. 5. Informacja w sprawie wyrażenia zgody na remont pokrycia dachowego w I Liceum 

Ogólnokształcącym w Stalowej Woli. 

 Informację w sprawie wyrażenia zgody na remont pokrycia dachowego w I Liceum 

Ogólnokształcącym w Stalowej Woli omówiła Aleksandra Stróż Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia 

Powiatu przypominając, że Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego w Stalowej Woli zwrócił się do 

Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody na remont pokrycia dachowego budynku I Liceum 

Ogólnokształcącego w Stalowej Woli oraz zabezpieczenie środków  na powyższy cel. Powyższy temat 

był już omawiany na jednym z wcześniejszych posiedzeń Zarządu. Na chwilę obecną zaplanowano 

postępowanie przetargowe, które zostanie przygotowane przez Starostwo Powiatowe w Stalowej Woli. 

W budżecie Powiatu Stalowowolskiego zabezpieczono środki na powyższy cel.  

 

Zarząd Powiatu przyjął informację oraz wyraził zgodę na remont pokrycia dachowego budynku  

I Liceum Ogólnokształcącego w Stalowej Woli oraz na zabezpieczenie środków na powyższy cel. 

 

Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie kabla 

światłowodowego do budynku Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli. 

 Projekt uchwały omówiła Aleksandra Stróż Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu 

informując, że Firma IT Service zwróciła się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody na 

wprowadzenie kabla światłowodowego przez ścianę fundamentową do budynku Powiatowego Urzędu 

Pracy w Stalowej Woli, ul. Dmowskiego 8, 37-450 Stalowa Wola.  

Podłączenie kabla światłowodowego ma na celu zapewnienie dostępu do usług telekomunikacyjnych 

(telefony). Zgodnie z zapytaniem ofertowym na usługi telefoniczne dla jednostek Powiatowych, 
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przeprowadzonym przez Starostwo Powiatowe, wymogiem było podłączenie kabla światłowodowego 

do budynku Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli. Przebieg kabla został uzgodniony  

z pracownikiem Powiatowego Urzędu Pracy oraz został pozytywnie zaopiniowany przez Dyrektor 

Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli. Aleksandra Stróż Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia 

Powiatu poinformowała, że Wydział pozytywnie zaopiniował wniosek.  

 

Wicestarosta Stanisław Sobieraj zarządził głosowanie za przyjęciem uchwały. Głosy: za – 4,  

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 14/68/2024 w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie 

kabla światłowodowego do budynku Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli. 

 

Ad. 7. Opinia dotycząca sprzedaży ogrodzenia pochodzącego z rozbiórki przy drodze relacji 

Modliborzyce – Rzeczyca Długa. 

 Powyższy punkt omówiła Aleksandra Stróż Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu 

informując, że poprzedni właściciel w/w ogrodzenia wystąpił z wnioskiem do Zarządu Powiatu o zgodę 

na zakup elementów ogrodzenia, które stały się własnością Powiatu na podstawie decyzji o zezwoleniu 

na realizację inwestycji drogowej tj. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1008R Modliborzyce – Rzeczyca 

Długa w m. Rzeczyca Długa”. Zaproponowana kwota za ogrodzenie z siatki o dł. 20 m to 100 zł brutto. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu zaznaczyła, że jeżeli odzyskane elementy z rozbiórki 

nie zostaną odsprzedane poprzedniemu właścicielowi, trudno będzie znaleźć innych zainteresowanych 

nabywców i zostaną sprzedane po cenie złomu co jest nieekonomiczne. Dlatego najlepszym 

rozwiązaniem jest sprzedaż odzyskanych elementów ogrodzenia poprzedniemu właścicielowi. 

Naczelnik Aleksandra Stróż poinformowała, że Wydział Inwestycji i Mienia Powiatu pozytywnie 

zaopiniował wniosek. 

 

Zarząd Powiatu przyjął opinię i wyraził zgodę na sprzedaż elementów ogrodzenia, które stały 

się własnością Powiatu na podstawie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej  

tj. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1008R Modliborzyce – Rzeczyca Długa w m. Rzeczyca Długa” 

poprzedniemu właścicielowi za zaproponowaną kwotę. 

 

Ad. 8. Wniosek Ochotniczej Straży Pożarnej w Gwoźdźcu w sprawie dofinansowania  

XV Powiatowego Strażackiego Turnieju Siatkówki Plażowej w Gwoźdźcu. 

Powyższy wniosek omówił Tomasz Wosk – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia  

i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi informując, że w dniu 22 lipca 2024 roku Ochotnicza 

Straż Pożarna w Gwoźdźcu zwróciła się z prośbą o dofinansowanie XV Powiatowego Strażackiego 

Turnieju Siatkówki Plażowej w Gwoźdźcu.  

Według organizatorów imprezy, wzmocni ona więzi między strażakami a lokalną społecznością, 

sprzyjając wzajemnemu zrozumieniu i współpracy. Wydarzenie to będzie również doskonałą okazją do 

budowania więzi międzypokoleniowych, integrując młodszych i starszych mieszkańców. Turniej 

promuje wspólną pracę i zaangażowanie strażaków, co przekłada się na lepszą współpracę  

w codziennych działaniach. Dzięki temu wydarzeniu, mieszkańcy będą mieli okazję lepiej poznać pracę 

strażaków, co wzmocni poczucie bezpieczeństwa i zaufania. Głównymi odbiorcami realizowanego 

projektu będą w dużej mierze mieszkańcy powiatu stalowowolskiego, zaangażowani społecznie  

w ochotnicze straże pożarne oraz promujący kulturę fizyczną. 

Ochotnicza Straż Pożarna wnioskuje o dofinansowanie w kwocie 4 000 zł, a otrzymane środki 

finansowe organizatorzy chcą przeznaczyć na zakup pucharów, statuetek, nagród oraz wody mineralnej 
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i napojów. Tomasz Wosk – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy  

z Organizacjami Pozarządowymi zaproponował aby pozytywnie przychylić się do wniosku  

i przeznaczyć kwotę 2 500 zł brutto na pokrycie kosztów zakupu nagród dla uczestników zawodów. 

 

Wicestarosta Stanisław Sobieraj zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Gwoźdźcu w sprawie dofinansowania XV Powiatowego Strażackiego Turnieju Siatkówki Plażowej  

w Gwoźdźcu i przeznaczył kwotę 2 500 zł brutto na pokrycie kosztów zakupu nagród dla uczestników 

zawodów. Rozliczenie zadania – w ramach środków ujętych w Harmonogramie Imprez Sportowych na 

2024 r. – poz. 12 rezerwa. 

 

 

Ad. 9. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 

2024 rok. 

Projekt uchwały omówiła Elżbieta Kulpa – Skarbnik Powiatu, następnie Wicestarosta 

Stalowowolski Stanisław Sobieraj zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania? Żadne 

pytania nie zostały zadane. Wicestarosta Stalowowolski zarządził głosowanie za przyjęciem uchwały. 

Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 14/69/2024 w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2024 rok. 

 

Ad. 10. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2024 rok. 

Projekt uchwały omówiła Elżbieta Kulpa – Skarbnik Powiatu, następnie Wicestarosta 

Stalowowolski Stanisław Sobieraj zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania? Żadne 

pytania nie zostały zadane. Wicestarosta Stalowowolski zarządził głosowanie za przyjęciem uchwały. 

Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 14/70/2024 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2024 rok. 

 

  

Ad. 11. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Stalowowolskiego  na lata 2024 – 2039. 

Projekt uchwały omówiła Elżbieta Kulpa – Skarbnik Powiatu, następnie Wicestarosta 

Stalowowolski Stanisław Sobieraj zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania? Żadne 

pytania nie zostały zadane. Wicestarosta Stalowowolski zarządził głosowanie za przyjęciem uchwały. 

Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 14/71/2024 w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Stalowowolskiego  na lata 2024 – 2039. 
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Ad. 12. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie zaciągnięcia kredytu  długoterminowego. 

Projekt uchwały omówiła Elżbieta Kulpa – Skarbnik Powiatu, następnie Wicestarosta 

Stalowowolski Stanisław Sobieraj zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania? Żadne 

pytania nie zostały zadane. Wicestarosta Stalowowolski zarządził głosowanie za przyjęciem uchwały. 

Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 14/72/2024 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zaciągnięcia kredytu  długoterminowego. 

 

 

Ad. 13. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego dotyczącej zabezpieczenia środków finansowych dla Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego  

w Stalowej Woli na rok 2025. 

Projekt uchwały omówiła Elżbieta Kulpa Skarbnik Powiatu, następnie Wicestarosta 

Stalowowolski Stanisław Sobieraj zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania? Żadne 

pytania nie zostały zadane. Wicestarosta Stalowowolski zarządził głosowanie za przyjęciem uchwały. 

Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 14/73/2024 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego dotyczącej zabezpieczenia środków finansowych dla Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej 

Woli na rok 2025. 

 

Ad. 14. Informacja Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli dotycząca spłaty kredytów, 

poręczonych przez Powiat Stalowowolski. 

 Informację przedstawioną przez Samodzielny Publiczny Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli omówiła Skarbnik Powiatu – Elżbieta Kulpa. 

 

Zarząd Powiatu przyjął informację Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli dotyczącą spłaty kredytów, 

poręczonych przez Powiat Stalowowolski. Jednocześnie Zarząd Powiatu zwrócił się  

z prośbą o przedstawienie kwartalnej analizy aktualnej sytuacji finansowej Szpitala. 

 

Ad. 15. Przedstawienie dokumentacji finansowej Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej  

w Stalowej Woli S.A. 

Dokumentację finansową, przedłożoną przez Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej  

w Stalowej Woli S. A. omówiła Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z dokumentacją finansową Przedsiębiorstwa Komunikacji 

Samochodowej w Stalowej Woli S.A. 
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Ad. 16. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego o zwołanie  

V Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego planowanej na dzień 31 lipca 2024 r.  

Stanisław Sobieraj Wicestarosta Stalowowolski omówił wniosek do Przewodniczącego Rady 

Powiatu Stalowowolskiego o zwołanie V Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego 

planowanej na dzień 31 lipca 2024 r., następnie zarządził głosowanie za przyjęciem wniosku. Głosy: za 

– 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Zarząd Powiatu przyjął wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Stalowowolskiego  

o zwołanie V Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego planowanej na dzień 31 lipca 2024 r. 

  

Ad. 17. Wolne wnioski.       

Żadne wnioski nie zostały zgłoszone.  

Ad. 18. Zamknięcie posiedzenia.  

 Wicestarosta Stalowowolski Stanisław Sobieraj zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu.  

 

 

 

 

Protokołowała:   

Joanna Grzybowska 

                                                                                                                     Janusz Zarzeczny 

     Starosta Stalowowolski 

  (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 


